
Møteprotokoll Fauske Kommune  

   

DRIFTSUTVALG 
 

Møtedato: 14.06.2012 Fra kl. 09:00 Til behandling: Sakene 083/12 - 087/12 

Møte nr: 8/2012 Til kl. 09.50 Møtested: Administrasjonsbygget, kantina 

 

 

TILSTEDE PÅ MØTET: 

Medlemmer: 

Arnt Pedersen, Anne Grethe Lund, Eirik Barstrand, Hilde Dybwad, Bernt Gøran Lund, Marit Stemland, 

Jørn Stene, Marit E. Sørensen, Mailen F. Toften. 

 

Varamedlemmer: 

* 
 

Andre: 

Rådmann, kommunalsjef, enhetsleder skole, enhetsleder barnehage, hovedtillitsvalgte, 

formannskapssekretær, presse. 

 

 

UNDERSKRIFTER: 

Vi bekrefter med våre underskrifter at møteboken er ført i samsvar med det som ble bestemt på møtet: 

 

Fauske 10.09.12 

 

 

Berit Vestvann Johnsen 

formannskapssekretær 

 

 

 

 

Arnt Pedersen 

utvalgsleder 

representant representant 

 

Protokollen er godkjent av driftsutvalg i møte nr            den 

Hovedutskrift sendes: 

Ordfører - Rådmann - Kommunalsjefer - Personalsjef - Økonomisjef 

Salten Kommunerevisjon 

Bibliotekene 

Lokal presse 

Politiske partier 

Gruppeledere 

 

Utskrift er foretatt den  10.09.12  

 

MERKNADER: 

 

Det var ingen merknader til innkallinga. 

 

Merknader til dagsorden: 

 Det ble stilt spørsmål om Utdanningsforbundet kunne få gi en uttalelse. Rådmannen 

redegjorde for lovanvendelsen. Driftsutvalget ga Gangstø en mulighet for uttalelse 

under saken. 

 

Dagsorden ble enstemmig godkjent. 



Saksliste 

Sak nr.: Sakstittel: 

083/12 GODKJENNING AV MØTEBOK 

084/12 SKOLESTRUKTUR FAUSKE KOMMUNE 2012 

085/12 BARNEHAGEDEKNING I VALNESFJORD 

086/12 PROSJEKT BEMANNINGSPLANLEGGING 

087/12 VEDR. ALKOHOLSERVERING UNDER VM-2012 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  



083/12: GODKJENNING AV MØTEBOK  
 

INNSTILLING : 
 

Vedlagte møtebok nr. 7/2012 godkjennes. 

 

 

DRIF-083/12 VEDTAK-  14.06.2012 
 

Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

 

 

084/12: SKOLESTRUKTUR FAUSKE KOMMUNE 2012  
 

INNSTILLING : 
 

 
Rådmannen foreslår at følgende tiltak iverksettes i Fauske kommune i perioden 2012-

2017; 

 

A. Kosmo skole og barnehage legges ned f.o.m. 1. august 2012. Barn og elever 

flyttes til Valnesfjord skole. 

B. Det startes opp et prosjektarbeid for rehabilitering/utbygging/nybygg av 

nåværende skole i Valnesfjord (Strømsnes). Rådmannen legger frem i egen sak til 

kommunestyret et forslag til hvordan den fremtidige skole i Valnesfjord skal være 

(nybygg eller rehabilitering).  

C. Det etableres én felles skole for Fauske sentrum. 

D. Skolene Hauan, Finneid, Vestmyra og Erikstad legges ned. 

E. Dato for nedlegging; 1. august 2017. 

F. Sulitjelma skole endres ikke. 

G. Kommunestyret gir rådmannen fullmakt til å starte opp et prosjekt for etablering 

av den fremtidige felles skolen i sentrum.  

H. Rådmannen legger frem eget prosjektdokument til godkjenning i kommunestyret. 

I. Formannskapet gis rollen som styringsgruppe. 

J. Det ansettes egen prosjektleder i 2012. 

K. Skolen skal kunne åpnes 1. august 2017. 

L. Den felles skolen i sentrum dimensjoneres for 900 elever.   

M. For perioden 2017-2020 bør de 3 skolene (Valnesfjord, Sulitjelma og Fauske 

sentrumsskole) styrkes ytterligere budsjettmessig. 

N. Totalt investeringsbudsjett for etablering av ny sentrums skole beregnes til; 

1. 375 millioner kr inklusive planarbeid (2011-kroner). 

2.  Alternativ finansiering. Rådmannen utarbeider finansieringsplan. 

O. Kommunestyret gir rådmannen fullmakt til å starte et arbeide hvor Fauske 

kommune trer ut av den interkommunale PPT samarbeidsløsningen. PPT skal innarbeides 

i den nye kommunale skolestruktur på skolenivå senest fom.  2017. 

 

 

DRIF-084/12 VEDTAK-  14.06.2012 
 

Øystein Gangstø, hovedtillitsvalgt Utdanningsforbundet, fikk gi e n muntliguttalelse. 



 

Anne Grethe Lund (AP) og Arnt Pedersen (H) foreslo: 

A: 

Kosmo oppvekstsenter legges ned 01.08.2012. Kosmo skole videreføres administrativt 

og pedagogisk som en avdeling under Valnesfjord skole. Kosmo barnehage 

videreføres som en avdeling under Valnesfjord barnehage. Avdelingene avvikles når 

rehabilitering/nybygg av skole i Valnesfjord er ferdigstilt. 

 

B:  

Det startes et prosjektarbeid for rehabilitering eller nybygg av skole i Valnesfjord. 

Rådmannen legger frem i egen sak til kommunestyret et forslag til hvordan den 

fremtidige skole i Valnesfjord skal være (nybygg eller rehabilitering). 

 

C: 

Skolen i Hauan legges ned 01.08.2017, eller ved ferdigstillelse av nye Vestmyra skole. 

 

D: 

Skolen på Erikstad legges ned 01.08.2017, eller ved ferdigstillelse av nye Vestmyra 

skole. 

 

E: 

Det etableres en 1-10 skole i sentrum (Vestmyra) og en 1-4 skole på Finneid. 

Kommunestyret gir Rådmannen fullmakt til å starte opp et prosjekt for etablering av 

de to skolene i sentrum og eventuelt beholde/gjenbruke Vestmyra 1-7 for bruk til 1-4. 

 

F: 

Rådmannen legger frem et eget prosjektdokument til godkjenning i kommunestyret 

innen budsjettarbeidet for 2013. 

 

G: 

Formannskapet gis rollen som styringsgruppe. 

 

H: 

For perioden 2017-2020 bør skolene styrkes ytterligere budsjettmessig. 

 

I: 

Driftsutvalget ber om å få utredet en sak om felles administrasjon på Finneid og 

Vestmyra. 

 

Innstillingen ble enstemmig forkastet. 

AP/H’s forslag pkt. A ble vedtatt med 8 mot 1 stemmer. 

AP/H’s forslag pkt. B ble vedtatt med 8 mot 1 stemmer. 

AP/H’s forslag pkt. C ble vedtatt med 6 mot 3 stemmer. 

AP/H’s forslag pkt. D ble vedtatt med 6 mot 3 stemmer. 

AP/H’s forslag pkt. E ble vedtatt med 8 mot 1 stemmer. 

AP/H’s forslag pkt. F ble vedtatt med 8 mot 1 stemmer. 

AP/H’s forslag pkt. G ble vedtatt med 8 mot 1 stemmer. 

AP/H’s forslag pkt. H ble vedtatt med 8 mot 1 stemmer. 

AP/H’s forslag pkt. I ble vedtatt med 8 mot 1 stemmer. 

 

 

INNSTILLING TIL FORMANNSKAPET: 



A: 

Kosmo oppvekstsenter legges ned 01.08.2012. Kosmo skole videreføres administrativt 

og pedagogisk som en avdeling under Valnesfjord skole. Kosmo barnehage 

videreføres som en avdeling under Valnesfjord barnehage. Avdelingene avvikles når 

rehabilitering/nybygg av skole i Valnesfjord er ferdigstilt. 

 

B:  

Det startes et prosjektarbeid for rehabilitering eller nybygg av skole i Valnesfjord. 

Rådmannen legger frem i egen sak til kommunestyret et forslag til hvordan den 

fremtidige skole i Valnesfjord skal være (nybygg eller rehabilitering). 

 

C: 

Skolen i Hauan legges ned 01.08.2017, eller ved ferdigstillelse av nye Vestmyra skole. 

 

D: 

Skolen på Erikstad legges ned 01.08.2017, eller ved ferdigstillelse av nye Vestmyra 

skole. 

 

E: 

Det etableres en 1-10 skole i sentrum (Vestmyra) og en 1-4 skole på Finneid. 

Kommunestyret gir Rådmannen fullmakt til å starte opp et prosjekt for etablering av 

de to skolene i sentrum og eventuelt beholde/gjenbruke Vestmyra 1-7 for bruk til 1-4. 

 

F: 

Rådmannen legger frem et eget prosjektdokument til godkjenning i kommunestyret 

innen budsjettarbeidet for 2013. 

 

G: 

Formannskapet gis rollen som styringsgruppe. 

 

H: 

For perioden 2017-2020 bør skolene styrkes ytterligere budsjettmessig. 

 

I: 

Driftsutvalget ber om å få utredet en sak om felles administrasjon på Finneid og 

Vestmyra. 

 

 

085/12: BARNEHAGEDEKNING I VALNESFJORD  
 

INNSTILLING : 
 

Kosmo barnehage legges ned fra 15.august 2012. Barn som i dag har plass ved Kosmo 

barnehage tilbys barnehageplass ved Valnesfjord og/eller Stemland barnehage.  

Ansatte ved Kosmo barnehage overføres til ledige stillinger i Fauske kommune.  

 

 

DRIF-085/12 VEDTAK-  14.06.2012 
 

Anne Grethe Lund (AP), Arnt Pedersen og Jørn Stene (FL:: 

Kosmo barnehage videreføres som en avdeling under Valnesfjord barnehage. 

Avdelingen videreføres så lenge Kosmo avdeling av Valnesfjord skole består. 



 

AP/H/FL’s forslag ble enstemmig vedtatt. 

 

INNSTILLING TIL FORMANNSKAPET: 

Kosmo barnehage videreføres som en avdeling under Valnesfjord barnehage. 

Avdelingen videreføres så lenge Kosmo avdeling av Valnesfjord skole består. 

 

 

086/12: PROSJEKT BEMANNINGSPLANLEGGING  
 

INNSTILLING : 
 

1. Driftsutvalget tar saken til orientering og støtter opp om rapportens anbefalinger. 

2. Rådmenn holder driftsutvalget orientert om framdriften. 

 

 

DRIF-086/12 VEDTAK-  14.06.2012 
 

Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

 

VEDTAK: 

1. Driftsutvalget tar saken til orientering og støtter opp om rapportens 

anbefalinger. 

2. Rådmenn holder driftsutvalget orientert om framdriften. 

 

 

087/12: VEDR. ALKOHOLSERVERING UNDER VM-2012  
 

INNSTILLING : 
 

Klage fra Dans Fauske ang. skjenking i serveringstelt utenfor idrettshallen avslås. 

 

 

DRIF-087/12 VEDTAK-  14.06.2012 
 

Marit E. Sørensen (SV) stilte spørsmål med egen habilitet (Styre i Dans Fauske). 

Sørensen ble enstemmig erklært inhabil, jfr. forvaltningsloven § 6.1e). 

 

Arnt Pedersen (H) foreslo: 

Klagen fra Dans Fauske ang. skjenking i serveringstelt utenfor idrettshallen tas til 

følge. 

 

H’s forslag ble vedtatt med 7 mot 1 stemme avgitt for innstillingen. 

 

VEDTAK: 

Klagen fra Dans Fauske ang. skjenking i serveringstelt utenfor idrettshallen tas til 

følge. 

 



 

 

 

 

 

 

 

 


